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Betreft: evenementen Maarsseveense Plassen 
 
Maarssen, 18 januari 2007 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Op 15 januari heeft een groot aantal bewoners van het gebied rond de Maarsseveense 
Plas in een overleg met de gemeente hun bezwaren geuit tegen de grote (muziek) 
evenementen op en rond het strandbad. In februari beslist u over het nieuwe 
evenementenbeleid. Wij doen een dringende oproep aan u om het organiseren van overlast 
veroorzakende evenementen voortaan niet meer toe te staan. In deze brief kunt u lezen welke 
argumenten wij daarvoor hebben: de gemeente overtreedt vele regels, de gemeente bederft 
het woongenot van 1500 inwoners en er is geen maatschappelijke en/of economische 
noodzaak voor de evenementen. 
 
Het eerste argument tegen de evenementen is het feit dat de gemeente verschillende 
regelingen overtreedt.  
Zo is er de 12-dagenregel (Besluit Horeca, Sport en Recreatie), die bepaalt dat de gemeente 
maximaal 12 dagen evenementen mag toestaan, verspreid over het hele jaar en binnen de hele 
gemeente. In 2006 zijn er bij de Maarsseveense Plas alleen al in de zomermaanden 31 dagen met 
luidruchtige evenementen geweest! Het gaat hier om zwaar overlastveroorzakende 
muziekevenementen, maar ook om sportfeesten waar de hele dag muziek bij gedraaid wordt en 
spelleiders hun commentaar via de versterking over het hele gebied laten klinken. 
De burgemeester heeft in het overleg met de bewoners gezegd de concessie te willen doen het 
aantal evenementen tot 12 te beperken. Dit is géén concessie, dit is nog altijd het maximumaantal dat 
toegestaan is! In de powerpointpresentatie van de gemeente (zie www.molenpolder.com) staat dat de 
gemeente van de 12 dagen maximaal 3 dagen met extra geluidsmogelijkheid wil toestaan. Als 
voorbeeld staan daarbij vermeld de kermis en het Rockitfestival. Dit zijn bij elkaar al veel meer dan 3 
dagen! 
 
Verder zijn door de ligging van de Maarsseveense Plassen, de Natuurbeschermingswet en de 
Vogelrichtlijn van toepassing. Deze wet en richtlijn betekenen dat er gericht beleid moet komen voor 
wat mag in dit gebied, voor er ook maar iets mag worden georganiseerd. De gemeente heeft zelf 
aangegeven dat voor dit beleid de Provincie toestemming moet geven. In de afgelopen jaren heeft de 
gemeente de bovenstaande regelingen door middel van het toestaan van evenementen zonder een 
vooraf vastgesteld beleid en zonder toestemming van de provincie ruimschoots overtreden.  
Evenementen met luide muziek zijn alleen toegestaan na verstrekking van een vergunning door de 
gemeente (Algemene Plaatselijke Verordening). De gemeente er echter niet toe verplicht om de 
evenementen toe te staan, wat wij uit de woorden van de burgemeester meenden op te maken. 
Aanvragen kunnen afgewezen worden, ook al voldoen ze aan de formaliteiten. De gemeente gaf 
bovendien aan dat de Stichtse Groenlanden een groot aantal evenementen heeft toegestaan zonder 
contact met de gemeente. Van handhaving van geluidsnormen en eindtijden is niet of nauwelijks 
sprake geweest! 
Bezoekers van het recreatiegebied mogen geen (geluids-)overlast veroorzaken en geen versterkte 
muziek spelen. Na zonsondergang is het verboden terrein, het is bestemd voor dagrecreatie. Door 
evenementen tot in de nacht, of zelfs hele weekenden toe te staan, stellen de gemeente en de 
Stichtse Groenlanden zichzelf boven hun eigen huisregels! 
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Het tweede argument is dat de gemeente het woongenot bederft van 1500 inwoners rond de 
plassen. De evenementen zijn slecht gespreid (vorig jaar 3 uit 4 weekenden met meerdaagse 
evenementen in september!), duren langer dan één dag (vaak vrijdag-, én zaterdagavond), duren 
inclusief soundchecks en lawaai van vertrekkende bezoekers langer dan 12 uur achtereen. De politie 
kon niet handhaven omdat er te weinig personeel beschikbaar was en feesten niet bekend waren. In 
de presentatie van de gemeente staat dat er na driedaagse of langere evenementen een wachttijd 
van minimaal twee weken moet zijn. Dit houdt in dat de gemeente langdurige evenementen wil 
toestaan (dus een aantal nachten na elkaar laat naar bed en slecht slapen!) én dat tweedaagse 
evenementen wél snel op elkaar mogen volgen. Zo hebben wij geen weekend rust meer! 
 
Klagen ligt niet in de aard van de bewoners van dit gebied, dat blijkt nu jammer te zijn. Omdat er 
weinig formele klachten waren ontvangen, zou er geen probleem zijn. De opkomst bij de 
informatiebijeenkomst was vele malen hoger dan de gemeente had voorzien, wij telden zelf ruim 60 
mensen! En dit waren alleen nog de mensen die vrij konden nemen van hun werk op dit onhandige 
tijdstip, 15 uur. Deze opkomst gecombineerd met de vele emotionele reacties spreken wat ons betreft 
boekdelen: er is een serieus probleem! Mensen ontvluchten hun huizen als er evenementen zijn, 
worden letterlijk ziek van het geluid (vooral de lage tonen, die zijn vooral ook voelbaar!), kinderen 
kunnen niet (op zijn vroegst) voor middernacht naar bed, zelfs dieren (niet alleen de vaak 
beschermde diersoorten die in natuurgebied wonen, maar ook huisdieren en paarden) raken 
gestresst. Dit is nog maar een korte samenvatting van al het persoonlijk leed waarover wij de 
afgelopen tijd gehoord hebben van onze buurtgenoten. Daarnaast maken de bewoners zich ernstige 
zorgen over de waarde van hun woning, die niet in een rustig gebied blijkt te liggen, maar in een 
gebied waar de leefbaarheid regelmatig ver te zoeken is. De gemeente heeft de taak om voor haar 
inwoners te zorgen. In deze zorgtaak schiet zij voor de inwoners van ons woongebied ernstig tekort!  
 
Het derde argument is dat de gemeente geen maatschappelijke of economische noodzaak 
heeft om dit gebied zo te exploiteren. De feesten hebben bijna allemaal landelijke doelgroepen. De 
inkomstenkant van de evenementen is ook niet noemenswaard. De burgemeester kwam niet verder 
dan het melden: ‘Dat dit toch moet kunnen in een moderne gemeente’. En dit is volgens de gemeente 
nu eenmaal het enige geschikte terrein in de gemeente… Het ligt voor de hand, zeker gezien het 
eerdere relaas in deze brief, dat wij dit een bijzonder slecht argument vinden! 
 
In de eerder genoemde powerpointpresentatie staat dat de gemeente een gezonde balans wil vinden 
tussen het kunnen houden van evenementen en het normalen leven. Wij vinden dit niet mogelijk: een 
gezonde balans is niet mogelijk als de bewoners letterlijk en figuurlijk ziek worden van de overlast van 
de evenementen. 
 
Dames en heren, wij hopen u met deze brief voldoende informatie te hebben gegeven om een 
verstandig besluit te nemen: stop met de evenementen bij de Maarsseveense Plassen! Uiteraard 
willen wij ons standpunt graag komen toelichten. U kunt ons bereiken via de website 
www.molenpolder.com, informatie@molenpolder.com en telefonisch via Cora van Zantwijk, tel. 06-
51510506. 
 
Met hoopvolle groet, 
Namens het bewonersoverleg Molenpolder en bewoners van de Herenweg en Gageldijk, 
 
Cora van Zantwijk 
Carol Cox 
Ina Groustra 
Harald Logt 
Arnold Crone 
 
Kopie aan: College van B&W van Maarssen, Stichtse Groenlanden, Provinciale Staten, M. Udo 


